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Zápis z jednání obecního zastupitelstva 24. 4. 2024 

č. j. 3/2024 

I.) ZAHÁJENÍ: 18:00 hod. 

Přítomni: Burešová Romana, Buriánek Martin, Ing. Gálová Helena, Kejdová Jana, Kozák Martin, 

Řezníčková Jarmila, Šmída Jiří 

Omluveni: David Roman, Ing. Petr Báča – přijde později 

Neomluveni:  

 

Starostka oznámila, že pořizuje zvukový záznam pro pořízení zápisu a pro případné zpřístupnění na 

obecním úřadě. 

 

Romana Burešová oznámila, že pořizuje zvukový záznam pro zveřejnění na facebookové stránce 

Zastupitelstvo Staré Město – zvukové záznamy a informace. 

 

II.) URČENÍ OVĚŘOVATELŮ A ZAPISOVATELE 

Zapisovatel:   Ing. Gálová Helena 

Ověřovatelé:   Kejdová Jana, Šmída Jiří 

 

III.) PROGRAM JEDNÁNÍ: 

1. 4. Smlouvy: 

• Smlouva o zřízení služebnosti – Povodí Moravy, s.p., Brno, 

• Dodatek č. 4 ke Smlouvě o dílo – Agroprojekce Litomyšl spol. s.r.o., 

• Veřejnoprávní smlouva o poskytnutí neinvestiční dotace – Město Moravská Třebová. 

 

2. Výzva provozovatele sportovního areálu ve Starém Městě. 

3. Ceník na pronájem sportovního areálu ve Starém Městě. 

4. Rozpočtové opatření obce. 

5. Zpráva o uplatňování Územního plánu Staré Město. 

6. Změna č. 1 ÚP. 

7. Zhotovitel rekonstrukce chodníku od fary k Radišovu. 

8. Žádosti: 

• o poskytnutí neinvestiční dotace z rozpočtu obce Staré Město na rok 2024 + veřejnoprávní 

smlouva. 

9. Pozemky:  

• záměr na pronájem části p.p.č. 238/1 ost. pl. a 4270 zahr. – cca 103 m² TTP v k.ú. Staré Město u 

Moravské Třebové, 

• záměr na pronájem části p.p.č. 238/1 ost. pl. a 4270 zahr. – cca 40 m² TTP v k.ú. Staré Město u 

Moravské Třebové, 

• záměr na pronájem části p.p.č. 238/1 ost. pl. a 4270 zahr. – cca 69 m² TTP v k.ú. Staré Město u 

Moravské Třebové, 

• prodej části p.p.č. 1145 – cca 430 m², TTP v k.ú. Petrušov, 

• prodej p.p.č. 5/16 a 5/17 – 95 m² a 47 m² TTP v k.ú. Petrušov, 

• prodej části p.p.č. 1268 – cca 50 m², komunikace v k.ú. Radišov, 

• záměr na prodej/pronájem části p.č. 5/1 cca 770 m² v k.ú. Petrušov. 
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10. Různé: 

• informace o konzultaci na SFDI, 

• výzva k úhradě členských příspěvků na rok 2024 Regionu MTJ, 

• informace o plošné deratizaci obce. 

11. Diskuze + Závěr. 

 

Návrhy na doplnění programu: 

Paní starostka navrhla doplnit program o Opravu cest v Petrušově (jako samostatný bod). 

 

Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo obce schvaluje doplnění programu o bod Oprava cest v Petrušově. 

 

        Pro    7      Proti  0       Zdrželi se 0 

Usnesení č. 1 bylo schváleno 

 

Paní starostka navrhla doplnit program o záměr na pronájem části p.p.č. 238/1 ostatní plocha a 4270 

zahrada – cca 30 m² v k.ú. Staré Město u Moravské Třebové (do bodu Pozemky). 

 

Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo obce schvaluje doplnění programu o záměr na pronájem části p.p.č. 238/1 ostatní 

plocha a 4270 zahrada – cca 30 m² v k.ú. Staré Město u Moravské Třebové. 

 

        Pro    7     Proti 0        Zdrželi se 0 

Usnesení č. 2 bylo schváleno 

 

 

Schválení programu s navrženými změnami 

 

Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo obce schvaluje program jednání s navrženými změnami. 

 

              Pro  7           Proti    0      Zdrželi se 0

    

Usnesení č. 3 bylo schváleno 

 

Paní Burešová se přihlásila, že má námitky k minulému zápisu ze zastupitelstva – požaduje opravit název 

facebookové stránky pro zveřejnění zvukového záznamu, protože se nově zveřejňuje na facebookové 

stránce Zastupitelstvo Staré Město – zvukové záznamy a informace. 

 

Paní starostka přivítala paní Cápalovou, která přišla vysvětlit změnu legislativy ke změně ohlášení a od 

1. 7. 2024 stavebního povolení k pořízení domovní ČOV. 

Paní Cápalová vysvětlila, že informace vzešla od Moravské Třebové, odboru životního prostředí, 

vodoprávního úřadu – nabídka možného řešení, aby se mohlo udělat něco ještě za podmínek                      

do 30. 6. 2024. Od července – bude možno domovní ČOV postavit pouze se stavebním povolením. 

Podmínky DČOV na stavební povolení: odběry vzorků 2x ročně, po deseti letech se musí povolit znovu, 

kam odvádět odpadní vody. Teď u ohlášení domovní čistírny pouze jednou za 2 roky revize, a to je vše, 

živostnost je neomezená.  

Stávající kanalizace je dešťová, další možnost zajistit si vsakování, ale to bohužel nejde kvůli jílovému 

podloží, může se stát, že voda podmáčí sousední pozemky.  
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A teď je na rozhodnutí, jak to vyřešit. V současné době MěÚ Moravská Třebová má od Obce žádost na 

rekolaudaci stávající dešťové kanalizace na jednotnou kanalizaci. 

 

Proběhla diskuze s občany Radišova, kdy byly zodpovězeny dotazy občanů, na které paní Cápalová 

odpověděla a vysvětlila další možnosti, které občané navrhovali.  

 

18:12 Přišel Ing. Petr Báča 

 

Paní Cápalová vidí řešení v ČOV, kterou vybuduje obec v části pod Radišovem s vypouštěním do 

vodního toku.  

Levnější variantou je vybudování přečerpávací stanice, která by odváděla odpadní vodu na stávající 

čistírnu do Starého Města. Další řešení po konzultaci s projektanty. 

Ing. Petr Báča zmínil dvě možnosti, pro Obec finančně přijatelnější, jednou je klasická gravitační 

kanalizace a dole je prostor pro kořenovou čistírnu. 

Pan Šmída řekl, že v současné době chybí dotační tituly na tyto věci, bavíme se řádově o investici                     

v desítkách milionů.    

Paní Burešová se zeptala, zda se stihne udělat rekolaudace na jednotnou kanalizaci. Paní Cápalová, řekla, 

že ano, rekolaudace se stihne, ale pak už rozhoduje Krajský úřad a stalo se, že jednotné kanalizace 

nepovolil.  

 

Paní XXXX uvedla, že mají domovní čističku již 15 let, prodloužení po deseti letech mají vydáno za 

přísnějších podmínek.  

 

Pan Šmída řekl, že když lidé mají čističku, když tam není dešťová a splašková kanalizace, tak mají 

čističku a nikdo jim to nemůže změnit. Paní XXXX se zeptala, když nepovolí vsak, kam potom budou 

vypouštět. Pan Šmída uvedl, že toto řeší projektant v projektu, kdy to navede na stávající kanalizaci. 

Vzniká zde problém, že kanalizace jde přes soukromé pozemky a vznikají věcná břemena, může 

vzniknout problém při vstupu na cizí pozemky.  

 

Pan XXXX se zeptal, zda je možná žumpa pro dva domy. Paní Cápalová řekla, že každý dům by měl mít 

svoji. Paní starostka se zeptala, zda lze svést vodu z ČOV jedním potrubím pro několik domů. Paní 

Cápalová vysvětlila, že ne, společná přípojka by neměla být.  

 

Paní Cápalová navrhla hledat řešení možná podle zákona, co chtějí občané Radišova a co by bylo 

v možnostech Obce. Starostka řekla, že možnosti Obce musíme zvážit. 

 

Paní Burešová se zeptala, zda byla nějaká studie na kanalizaci a studie na přečerpávání. Starostka řekla, 

že ano. Ing. Petr Báča řekl, že tam bylo i cenové srovnání různých variant. Pan Šmída řekl, že je 

problém, že jsou hotové všechny komunikace. Starostka řekla, že ano, že komunikace jsou hotové             

a jímky jsou pod domy, muselo by se kopat a tlačit nahoru k cestě, což by byl problém.   

 

 Paní Cápalová řekla, že ke každému domu by se muselo udělat potrubí, protože je jílové podloží, kde 

vsak není vždy možný. Nutné nechat si zpracovat hydrogeologický posudek. 

 

Pan XXXX se zeptal, zda má kapacitu čistírna ve Starém Městě. Starostka odpověděla, že má. Pan 

Šmída řekl, že kapacita určitě stačí, ale je to o penězích, bez dotace není možné zaplatit 60 - 70 milionů. 

Pan Kozák potvrdil, že bez dotace to nejde.  

 

Pan Kozák řekl, jestli existuje studie na odkanalizování Radišova, nechal by ji oživit a aktualizovat. 

Starostka uvedla, že studie existuje a první co zjistí, bude stanovisko Krajského úřadu.  
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Pan XXXX se zeptal na možnost tříkomorového septiku, paní Cápalová uvedla, že stávající septiky 

nesplňují zákonné limity. Paní Burešová se zeptala, zda domovní čističky vodu vyčistí tak, aby splňovaly 

zákonné limity, paní Cápalová odpověděla, že ano. Pan XXXX se zeptal, zda po rekolaudaci by mohl být 

stávající septik, paní Cápalová řekla, že ne, že septiky nesplňují zákonné limity.   

 

Starostka uvedla, že by se jí líbila kořenová čistička, ale po určité době se musí čistit a odpad se stává 

nebezpečným, je problém s jeho uložením.  

 

Paní starostka řekla, že proběhlo jednání s Povodím Moravy, a to potvrdilo, že přes Radišov nejde vodní 

tok, ale v současné době se jedná o dešťovou kanalizaci, vodní tok začíná výústí pod obcí. 

 

Paní starostka řekla, že se pokusíme zjistit, jak jsou nyní připojeny domy na stávající kanalizaci                 

a občanům pomůžeme. 

 

Paní Cápalová vysvětlila, že Obec zajišťuje vypouštění odpadních vod do vod povrchových 

v nezávadném stavu, proto si Obec může uzavřít smlouvu s občany, že ze svých ČOV budou vypouštět 

vyčištěnou vodu v povolených limitech.  

 

Diskuze o nepropustnosti stávajících jímek, které by bylo nutné doložit potvrzením odborné firmy. 

 

Starostka společně s panem Šmídou závěrem uvedli, že nyní je třeba počkat na stanovisko Krajského 

úřadu, zda v Radišově povolí domovní čistírny. Ing. Petr Báča uvedl, že teď je na obci, zda chce 

občanům pomoci a řešit to ve své režii. Pan Kozák řekl, že je třeba činit nějaké kroky, abychom věděli, 

co by obnášelo vybudovat kanalizaci v Radišově, navrhl oživit studii a zjistit, zda jsou nebo budou 

nějaké vhodné dotace. 

 

Paní XXXX se zeptala paní Cápalové, zda měla povinnost tuto legislativní změnu oznámit. Paní 

Cápalová řekla, že ne, že to je pouze její iniciativa. 

 

 

Ad 1) Smlouvy: 

a) Smlouva o zřízení služebnosti – Povodí Moravy, s.p., Brno 

Opět odloženo, starostka doposud neobdržela odpověď od Povodí Moravy na vznesený požadavek Obce 

Staré Město.  

 

  b)  Dodatek č. 4 ke Smlouvě o dílo – Agroprojekce Litomyšl spol. s.r.o. 

Firma Agroprojekce, která projektuje cyklostezku, si podala požadavek na prodloužení termínu 

ukončení, kvůli biologickému hodnocení do 30. 9. 2024. Ing. Petr Báča podal informaci, že životní 

prostředí si biologické hodnocení vyžádalo, protože projektant měl nedostatky v projektové 

dokumentaci. Pan Kozák mluvil s projektantem, biologické hodnocení by měl obdržet do 30. června.       

Ing. Petr Báča proto navrhl termín prodloužit do 31. 7. 2024, pro zapracování biologického hodnocení. 

Paní Burešová upozornila, že ještě tam chybělo vyjádření Povodí Moravy. Starostka sdělila, že ho již 

mají.  

Návrh paní Kejdové, navrhla sejít se s projektantem a nechat si tento problém vysvětlit, abychom 

předešli dalšímu prodlužování.  

 

Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo obce schvaluje odložení požadavku na prodloužení termínu ukončení projektové 

dokumentace a pozvání projektanta.   

 

                Pro      4       Proti    3     Zdrželi se  1  

Usnesení nebylo schváleno 



5 

  

Návrh Ing. Petra Báči 

 

Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo obce schvaluje Dodatek č. 4 ke Smlouvě o dílo s Agroprojekcí Litomyšl spol. s.r.o.,  

Rokycanova 114, 566 01 Vysoké Mýto, IČ: 64255611, s termínem ukončení do 31. 7. 2024.  

 

                Pro      3       Proti    0     Zdrželi se  5 

Usnesení nebylo schváleno 

 

c)  Veřejnoprávní smlouva o poskytnutí neinvestiční dotace – Město Moravská Třebová 

Starostka dala na vědomí Veřejnoprávní smlouvu s Městem Moravská Třebová na provoz JPO II                   

s částkou 600 000 Kč. Vychází ze skutečných nákladů a Město Moravská Třebová přispívá 70 %.  

 

 

Ad 2) Výběr provozovatele sportovního areálu ve Starém Městě 

Byla podána jedna žádost od pana Lukáše Pospíšila.  

 

Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo obce schvaluje od 1. 5. 2024 provozovatelem sportovního areálu ve Starém Městě 

pana Lukáše Pospíšila, Staré Město 172, 569 32 Staré Město, IČ: 87159597. 

 

                          Pro     8        Proti   0       Zdrželi se   0 

Usnesení č. 4 bylo schváleno 

 

Pan Pospíšil se dotázal na stan, který bývá každoročně postaven na areále. Zastupitelé se shodli, že ho 

poskytnou a o jeho postavení se postará pan Pospíšil.  

 

 

Ad 3) Ceník na pronájem sportovního areálu ve Starém Městě 

Sportovní areál je z větší části v pronájmu pana Lukáše Pospíšila. Zbývá vyřešit ceník na fotbalové 

hřiště, které nyní provozuje Obec: 

 

Pro děti, mládež, místní   0 Kč 

Hodina                    200 Kč 

Celý den           1000 Kč 

Příprava hřiště         2000 Kč 

 

 

Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo obce schvaluje ceník viz. výše. 

             Pro    8         Proti   0       Zdrželi se 0

    

Usnesení č. 5 bylo schváleno 

 

Starostka přednesla připomínky paní Burešové, které poslala e-mailem. Připomínky se týkají toho, co je 

potřeba na hřišti udělat: 

 

Je potřeba pozvat firmu, která opraví prošlapaná místa. Pan Šmída upozornil paní Burešovou, že problém 

s propadlinami byl již v minulosti a tyto propadliny jsou v dnešní době téměř stejné. Pan Šmída společně 

s panem Buriánkem provedli dnes přeměření propadlin. Tuto informaci potvrdil i pan XXXX, který 

v minulosti pracoval jako správce sportovního areálu. Řekl, že realizační firma tehdy uvedla, že úprava 

podloží pod umělou plochou by byla velmi složitá. 
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Pan Šmída se zeptal paní Burešové, jak řešila reklamaci. Paní Burešová uvedla, že toto je uvedeno 

v dokumentech z roku 2011. 

Starostka uvedla, že má nabídku na mokrou variantu úpravy umělé plochy za cca 37 000 Kč bez DPH, 

další možností je varianta suchá za 42 000 Kč bez DPH. Tyto varianty však neřeší chybně založené 

podloží, na což několikrát upozornil pan Šmída. 

 

Pan Šmída si myslí, že v roce 2011 se ani nedělal žádný předávací protokol. Kdyby se to tehdy udělalo 

pořádně, nemuselo se to dnes řešit. Pan Šmída se zeptal paní Burešové, proč důsledně neřešila reklamaci 

vadného povrchu, tedy ještě v době, kdy byla reklamace možná. Na toto paní Burešová odpověděla, že 

již neví. Pan Šmída konstatoval, že paní Burešová se k reklamaci postavila tím, že nechala pročistit                    

a dosypat písek, což bylo dle pana Šmídy zbytečné. 

 

 Pokud by se měl zlepšit stav umělé plochy, bylo by dle pana Šmídy nutné provést celkovou rekonstrukci 

podloží umělé plochy, jednalo by se o velmi nákladnou opravu. 

 

Starostku mrzí, že to jde za obcí, když nájemcem posledních dvou let byla TJ Staré Město, která 

slibovala, že se o areál bude starat. 

 

Rozvinula se diskuze o potřebné údržbě na sportovním areále.  

 

 

 

Ad 4) Rozpočtové opatření obce 

 

Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo obce schvaluje Rozpočtové opatření obce č. 1 ze dne 24. 4. 2024. 

 

                Pro     8      Proti    0    Zdrželi se  0 

Usnesení č. 6 bylo schváleno 

 

 

Ad 5) Zpráva o uplatňování Územního plánu Staré Město 

Zastupitelstvo obce Staré Město bere na vědomí Vyhodnocení stanovisek po veřejném projednání 

Zprávy o uplatňování ÚP Staré Město.  

 

Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo obce schvaluje Zprávu o uplatňování ÚP Staré Město. 

 

                Pro       8    Proti   0     Zdrželi se  0 

Usnesení č. 7 bylo schváleno 

 

 

 

Ad 6) Změna č. 1 ÚP 

Zrušit trasu cyklostezky podél lesa.  

 

Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo obce schvaluje pro Změnu č. 1 ÚP obce, zrušení trasy cyklostezky podél lesa.  

 

                                        Pro   7      Proti  1      Zdrželi se 0 

Usnesení č. 8 bylo schváleno 
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Ad 7) Zhotovitel rekonstrukce chodníku od fary k Radišovu 

 

 

Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo obce schvaluje zhotovit rekonstrukci chodníku od fary k Radišovu. 

 

                                        Pro    8    Proti      0  Zdrželi se  0 

Usnesení č. 9 bylo schváleno 

 

 

Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo obce schvaluje smlouvu o dílo na rekonstrukci chodníku od fary k Radišovu. 

 

                                        Pro    8    Proti      0  Zdrželi se  0 

Usnesení č. 10 bylo schváleno 

 

Poptat minimálně 3 firmy.  

 

Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo obce schvaluje oslovit minimálně 3 firmy na zhotovitele rekonstrukce chodníku od 

fary k Radišovu. 

 

                                        Pro    8    Proti      0  Zdrželi se  0 

Usnesení č. 11 bylo schváleno 

 

 

Ad 8) Oprava cest v Petrušově   

 

Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo obce schvaluje opravu cest v Petrušově od silnice k chatám a okolo bývalé školy. 

 

                                        Pro    8    Proti      0  Zdrželi se  0 

Usnesení č. 12 bylo schváleno 

 

Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo obce schvaluje poptávku minimálně 3 firem na zhotovitele opravy cest v Petrušově. 

 

                                        Pro    8    Proti      0  Zdrželi se  0 

Usnesení č. 13 bylo schváleno 

 

 

Ad 9) Žádosti: 

a) o poskytnutí neinvestiční dotace z rozpočtu obce Staré Město na rok 2024 + veřejnoprávní 

smlouva 

 

Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo obce schvaluje Žádost o neinvestiční dotaci z rozpočtu obce Staré Město na rok 2024 

od Spolku branných sportů Moravská Třebová na pořádání 47. ročníku Dětřichovského 

memoriálu ve výši 2 000 Kč. 

 

                                      Pro    8     Proti 0   Zdrželi se 0 

Usnesení č. 14 bylo schváleno 
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Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo obce schvaluje Veřejnoprávní smlouvu o poskytnutí neinvestiční dotace na rok 2024 

se Spolkem branných sportů Moravská Třebová, Nádražní 1632/18, 571 01 Moravská Třebová, 

IČ: 05600341. 

 

                                      Pro    8     Proti   0 Zdrželi se 0 

Usnesení č. 15 bylo schváleno 

 

 

Ad 10) Pozemky: 

 

a) záměr na pronájem části p.p.č. 238/1 ost. pl a 4270 zahr. – cca 103 m² TTP v k.ú. Staré Město 

u Moravské Třebové  

 

Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo obce schvaluje záměr na pronájem části p.p.č. 238/1 ostatní plocha a 4270 zahrada – 

cca 103 m² v k.ú. Staré Město u Moravské Třebové. 

 

                                      Pro    8     Proti   0 Zdrželi se 0 

Usnesení č. 16 bylo schváleno 

 

 

b) záměr na pronájem části p.p.č. 4270 zahr. – cca 40 m² TTP v k.ú. Staré Město u Moravské 

Třebové  

 

Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo obce schvaluje záměr na pronájem části p.p.č. 4270 zahrada – cca 40 m² v k.ú. Staré 

Město u Moravské Třebové. 

 

                                      Pro    8     Proti  0  Zdrželi se 0 

Usnesení č. 17 bylo schváleno 

  

 

c) záměr na pronájem části p.p.č. 4270 zahr. – cca 69 m² v k.ú. Staré Město u Moravské Třebové  

 

Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo obce schvaluje záměr na pronájem části p.p.č. 4270 zahrada – cca 69 m² v k.ú. Staré 

Město u Moravské Třebové. 

 

                                      Pro     8    Proti   0 Zdrželi se 0 

Usnesení č. 18 bylo schváleno 

  

 

d) záměr na pronájem části p.p.č. 238/1 ost. pl a 4270 zahr. – cca 30 m² v k.ú. Staré Město u 

Moravské Třebové  

 

Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo obce schvaluje záměr na pronájem části p.p.č. 238/1 ostatní plocha a 4270 zahrada – 

cca 30 m² v k.ú. Staré Město u Moravské Třebové. 

 

                                      Pro     8    Proti   0 Zdrželi se 0 

Usnesení č. 19 bylo schváleno 
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 e) prodej části p.p.č. 1145 – cca 430 m², TTP v k.ú. Petrušov  

 

 

Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo obce schvaluje prodej části pozemku p. č. 1145, trvalý travní porost o výměře cca 

430 m² v k.ú. Petrušov panu XXXX, XXXX XXXX, XXXX XXXX za 60 Kč/m². Poplatky spojené 

s prodejem zaplatí kupující. 

 

 

                                      Pro     7    Proti  0  Zdrželi se 1 

Usnesení č. 20 bylo schváleno 

  

 

f) prodej p.p.č. 5/16 a 5/17 – 95 m² a 47 m² TTP v k.ú. Petrušov  

 

Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo obce schvaluje prodej pozemků p. č. 5/16 a 5/17 trvalý travní porost o výměře 95 m² 

a 47 m² v k.ú. Petrušov paní XXXX, XXXX XXXX, XXXX XXXX za 60 Kč/m². Poplatky spojené 

s prodejem zaplatí kupující. 

 

                                      Pro     8    Proti 0   Zdrželi se 0 

Usnesení č. 21 bylo schváleno 

 

 

g) prodej části p.p.č. 1268 – cca 50 m², komunikace v k.ú. Radišov  

 

Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo obce schvaluje prodej části pozemku p. č. 1268 komunikace o výměře 51 m² v k.ú. 

Radišov paní XXXX, XXXX XXXX, XXXX XXXX za 60 Kč/m². Poplatky spojené s prodejem 

zaplatí kupující. 

 

                                      Pro     8    Proti   0 Zdrželi se 0 

Usnesení č. 22 bylo schváleno 

 

 

h) záměr na prodej/pronájem části p.p.č. 5/1 – cca 770 m² v k.ú. Petrušov  

Za účelem zřízení zahrádky, štěrkové stání na auta a zasazení stromů. 

 

Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo obce schvaluje záměr na prodej pozemku p.č. 5/1 trvalý travní porost o výměře cca 

770 m² v k.ú. Petrušov. 

 

                                      Pro     0    Proti   6 Zdrželi se 2 

Usnesení nebylo schváleno 

 

 

Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo obce schvaluje záměr na pronájem pozemku p.č. 5/1 trvalý travní porost o výměře 

cca 770 m² v k.ú. Petrušov. 

 

                                      Pro     8    Proti   0 Zdrželi se 0 

Usnesení č. 23 bylo schváleno 
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Ad 11)Různé: 

a) Informace o konzultaci na SFDI 

Starostka byla v Praze a s projektantem obhajovali projekt cyklostezky. Ze strany SFDI bylo doporučeno 

doplnit dopravní značku i pro chodce doplňkovou tabulkou. V letošním roce se nestihne požádat                    

o dotaci, kvůli požadovanému biologickému hodnocení, které bude hotové nejdříve na konci června                 

a termín podání žádosti o dotaci končí 1. 7. 2024.  

 

Předložená projektová dokumentace má dle SFDI předpoklady vyhovět.  

  

 

b) Výzva k úhradě členských příspěvků na rok 2024 Regionu MTJ 

Na vědomí, částka 25 Kč/na občana/na rok.  

 

 

 c) Informace o plošné deratizaci obce 

Proti hlodavcům v obci. Proběhne během měsíce května.  

 

 d) Oprava komunikace Bílá Studně 

Poptáme cenu a opravu odsuneme na další rok.  

 

 

 

Ad 12) Závěr 21:40 
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Zápis byl vyhotoven dne: 3. 5. 2024 

 

Zapisovatel: Ing. Helena Gálová  …………………………… 
 

 

Ověřovatelé:     
                      ………………………………dne………………………. 
    Jiří Šmída 
 

    ………………………………dne………………………. 

    Jana Kejdová 
 

Starostka:     ………………………………dne……………………….. 
    Jarmila Řezníčková  

 

 

 

 

 

 

 

Vyvěšeno: 3. 5. 2024 

Sejmuto:  
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